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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:799 Reserverade medel för järnvägsunderhåll

Sveriges järnvägar är i alarmerande dåligt skick, något som blivit tydligare det 
senaste året. Därför är det av yttersta vikt att resurser läggs på – och tydlighet 
finns i – arbetet med underhåll av dessa.

I Trafikverkets regleringsbrev för 2016 specificeras att Trafikverket från 
delposten 2.1 ska reservera medel om 315 000 000 kronor som regeringen avser 
att återkomma om användningen av.

 

Jag har följande fråga till statsrådet Anna Johansson. Vad har statsrådet och 
regeringen planerat att använda dessa pengar till och kan statsrådet klargöra när 
dessa kommer att användas? 

………………………………………

Per Klarberg (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-14
Besvaras senast
2016-02-24 kl. 12.00


